
Formulier - Mondelinge vraag

Hilde Bruggeman (Open Vld) op 28-09-2020 19.47 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
CRVV 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Het CRVV is weliswaar een autonome vzw, doch gedeputeerde Grillaert is voorzitter, Toerisme
Oost-Vlaanderen maakt er deel van uit + overige link: het gebouw 
  
Concrete vragen:
In het Weekend van 26-27 september verschenen enkele krantenberichten over een nieuw Centrum
Ronde van Vlaanderen. Hierin wordt gewag gemaakt van een intentieverklaring die ondertekend
werd door de stad Oudenaarde, Flanders Classics, het provinciebestuur en Toerisme
Oost-Vlaanderen. Is die intentieverklaring ondertekend en zo ja, wat staat hierin? In al deze
artikels lees ik nergens dat (en hoe) de huidige VZW hierbij betrokken wordt. Kan de
gedeputeerde, die tevens voorzitter is van deze VZW, hierover enige toelichting geven? En welke
impact zal dit alles op termijn hebben op het provinciaal patrimonium? Bijkomend wil ik vragen
welke impact COVID-19 heeft gehad op de huidige werking en welke maatregelen werden er op de
verschillende echelons ondernomen om het Centrum, cfr. overige instellingen, in deze moeilijke
periode te ondersteunen? 
  


